
Svazek obcí Jest řebí hory 

Z Á P I S 

z jednání  výboru Svazku obcí Jest řebí hory, které se uskute čnilo  

16. – 17. 4. 2010 na Řehačce 

   

Přítomni : Il. Beránková, V. Pátková, L. Hozová, Vl. Diblík, J. Řezníček, J. Seidelová, P. 

Dvořáček, E. Hylmarová, J. Tomeš 

Hosté:  O.Straka – vedoucí TIC Úpice, P. Kalousek – ZŠ Úpice- Lány, J. Jörka - webmaster, 

L. Bárta – BP LUMEN, J. Kokeš – MÚ Rtyně v Podkrkonoší, L. Bartoníčková - účetní, M. 

Tohola – TJ Sokol Havlovice, Jar. Balcar – OÚ Havlovice, M. Denyger – Branka, Robert 

Hager, MÚ Úpice, Jan Balcar,  L. Nevečeřalová, D. Peterková, P. Marková (všichni – KJH, 

o.p.s.) 

Omluveni : J. Řezníček, V. Přívratská, Z. Špringr 

Program:  

1. Kontrola úkolů  

2. Závěrečný účet – schválení  

3. Různé 

 

1. Kontrola úkolů z minulého výboru 

- oslovení firmy Elektrowin se uskutečnilo - nyní probíhá sladění termínů  

- Jan Balcar uvedl, že letos nebylo zažádáno o grant na Profesionalizaci svazku. Nabídl, že 

díky mimořádné situaci by KJH, o.p.s. realizovali práci v obdobném rozsahu ve výši 50 000 

Kč 

Usneseni:  Výbor SOJH souhlasí s uzavření dohody s Království – Jestřebí hory, o.p.s. o 

úplatě za manažerskou činnost na rok 2010 ve výši 50 000 Kč.  

Hlasování: 9 pro 

Úkol: Je nutné předělat smlouvu mezi SOJH a KJH, o.p.s.  

 

2. Závěrečný účet – schválení 

Usnesení: 

Výbor svazku vyjadřuje souhlas s celoročním hospodařením Svazku obcí Jestřebí hory za 

rok 2009, a to bez výhrad.   

Hlasování: 9 pro 

 

3. Různé  

- POV – Jiří Gangur informoval o tom, že závěry výběru projektů budou známy v pondělí na 

výboru pro regionální rozvoj.  



- Iljana Beránková informovala o současné situaci s gymnáziem v Úpici a budoucí vizi 

- propagační materiály vyrobené v rámci projektu Jestřebí hory jako na dlani jsou uloženy 

buď v kanceláři KJH, o.p.s. nebo TIC v Úpici 

Úkol: Zajistit z tiskárny logotyp „Jestřebohorská zelená vlna“ a rozeslat na obce, které si jej 

mohou využít pro propagační materiály – jednotný regionální vizuál. 

- Daniel Denygr, ředitel Branky, o.p.s. a představil práci o.p.s., nastínil vizi a návrh pracovní 

činnosti na rok 2010. Cílem vystoupení bylo najít společná témata s SOJH 

- Ondřej Straka, vedoucí Turistického a informačního centra Úpice zrekapituloval činnost od  

jeho nástupu 1. 9. 2009 – specifikoval služby, které jsou významné pro region. Cílem bylo 

seznámit možnosti společných témat s SOJH 

- Iljana Beránková připomněla, že TIC zkvalitnilo práci, poskytuje služby obcím SOJH a 

hodně pomáhá rozvoji cestovního ruchu v regionu. Současně vyzvala k finanční participaci 

při chodu TIC. 

 

Usnesení:  Výbor SOJH souhlasí s uhrazením poskytovaných služeb TIC Úpice ve výši 

60 000 Kč za rok 2010 Kč. 

Hlasování: 9 pro 

 

- Jaroslav Jörka představil změny na www.jestrebihory.net a zrekapituloval vydávání 

Zpravodaje společenských, sportovní a kulturních akcí SOJH za rok 2010 

Úkol:  

- dát odkaz Kladské pomezí na web 

- zajistit lepší barevné rozlišení  

- do budoucna by bylo dobré rozdělit web na zpravodajský portál a turistický portál 

- zpravodaj – navrhnout nové řešení předávání tištěných informací – zazněl námět - 

zpravodaj – jednou za rok – ale žurnál – půlroční nebo roční občasník - Léto v JH 

nebo Zima v JH – podle Kladského pomezí 

- projekty Spolupráce realizované prostřednictvím KJH, o.p.s. – byl uskutečněn první nástřel 

námětů – realizovat modrý pás Úpy (Suchovršice - Jaroměř, odpočívadla), cyklotrasa s Mas 

Mezi Úpou a Metují a projit přes Havlovice k fermentačce, in-line dráha, veřejná tábořiště 

(přístřešek s ohništěm), z různých cest v okolí Úpice vytipovat cyklotrasy a zvelebovat je, 

úvaziště pro koně, ohniště, hippotrasa  školní hřiště, sportoviště,  dům seniorů, vybavení 

školních jídelen a kuchyní 

 

Zapsali : Jan Balcar a Lada Nevečeřalová 

Ověřili:  

Vladimír Diblík 


